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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Cseresnyés Péter már ahhoz is lusta, hogy adatot 
szolgáltasson?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Cseresnyés  Péter,  az  Innovációs  és  Technológiai  Minisztérium államtitkára  "Külföldinek  lehet,
magyarnak meg nem?" című, K/6850. számú írásbeli kérdésem válaszában – az Ön megbízásából –
elirányított a Magyar Energetikai és Közmű-szabályozási Hivatal honlapjára, hogy ott keresgessek.
Tudok én is néhány helyet, ahol az államtitkár úr keresgethet.

Nem tudom, hogy Cseresnyés Péter lusta vagy a nagykanizsai dolgokkal van elfoglalva, és azért
nem ad információkat, de amennyiben nem alkalmas három kérdésre választ adni,  akkor kérem
miniszter urat, hogy jelöljön ki alkalmasabb személyt a feladat elvégzésére.

A naperőművek termőföldeken való telepítésére vonatkozó jogszabályok felülvizsgálatáról,valamint
a napelemes beruházások fejlesztéséhez szükséges intézkedésekről szóló 1313/2019. (V.30.) Korm.
határozat valóban nem az állami monopólium kiépítésére szolgált. Mindez csak egy mérföldköve
lehetett China National Machinery Import & Export Corporation kaposvári beruházásához, melynek
alapkövét júniusban már le is rakták. Amennyiben a napelem park elkészül és működni kezd, akkor
a mérete és a 25 évre biztosított finanszírozási rendszere (KÁT: a megtermelt energiát a hálózatok
kötelesek átvenni, az ár pedig lényegesen magasabb a piaci árnál) borítékolhatóan jelentős hasznot
termel a CMC számára.

Kérdezem Önt:

1. Támogatja az állam a CMC kaposvári napelem parkját? 

2. Mikor fog a magyar állam saját napelem parkot létesíteni? 



3. Miért nem támogatták a mezőgazdasági termelők napelempark építési lehetőségeit? 
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